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I forbindelse med behandlingen af (L 47) Forslag til Lov om erhvervs-

akademier for videregående uddannelser har Folketingets Uddannelses-

udvalg i brev af 20. februar stillet mig følgende spørgsmål: 

 

Spørgsmål 2: 

”Ministeren skriver i sit svar på henvendelse fra DI, LO m.fl. af 6. febru-

ar 2008, "Ad 3: Jeg er enig i behovet for at prioritere det tek-

nisk/mertantile område økonomisk. Dette er sket med bl.a. de midler, 

der allerede er afsat til dette område i velfærdsforliget. Hertil kommer de 

midler, der fremover afsættes på de årlige bevillingslove." Vil ministeren i 

denne forbindelse svare på følgende spørgsmål: 

- Hvor meget vil regeringen helt konkret prioritere økonomisk til 

det tekniske/merkantile område, inden for henholdsvis erhvervs-

akademierne og professionshøjskolerne i 2008? 

- Hvad er der afsat via velfærdsforliget og den tilhørende globalise-

ringspulje, og hvad afsættes der via de årlige bevillingslove? 

- Vil ministeren bekræfte i forbindelse med samrådet i Uddannel-

sesudvalget den 19. februar 2008, at regeringen vil spare i alt 46 

mio kr. på erhvervsakademiuddannelserne på FFL08? 

- Hvor meget er mindrebevillingen til professionshøjskolerne i 

FFL08 i forhold til, hvad sektoren fik i 2007? ” 

 

Svar:  

Udvalget har stillet mig samme spørgsmål ved behandlingen af L 25 og 

jeg henviser derfor til mit svar på spørgsmål 14 af 20. februar 2008. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Bertel Haarder 

Uddannelsesudvalget (2. samling)
L 47 - Svar på Spørgsmål 2
Offentligt            


